
مهم آن است که نگاه ما به شریعت الهی، نگاه برای رسیدن به حقیقت باشد.

شماره پرسش: ۲۱۹۱۹

تاریخ ارسال پرسش: ۰۰:۵۸:۳۷ ۱۳۹۷/۲/۱۱

متن پرسش

با سلام و عرض ارادت: بنده هرچه جلوتر می روم نسبت به جایگاه شما احساس شرمندگی می کنم.

استاد گرفتاریم. گرفتاری من به خاطر دنیای پوچ دو روزه نیست راه چاره چیست؟ چطور حقیقت را

بیابیم و چگونه آن را حفظ کنیم؟ حاج آقا دعایمون کنید.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: حقیقت، همانی است که خداوند از طریق پیامبرش به ما متذکر شده و راه

رسیدن به آن و با آن زندگیکردن و حفظ آن، همان راهی است که شریعت الهی در اختیار ما گذاشته

است. مهم آن است که نگاه ما به شریعت الهی، نگاه برای رسیدن به حقیقت باشد. موفق باشید


